
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 19. august 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål BG
Har de nye oplysninger fra Danmarks Radio om, at de ansatte på Sjællands
Universitetshospital i Køge ser sig nødsaget til at bruge beroligende medicin
for at nå deres opgaver (http://www.dr.dk/nyheder/indland/sygeplejerske-paa-
intensivafdeling-vi-er-noedt-til-give-nogle-patienter-mere), givet anledning til
overvejelse hos ministeren om, at nedskæringer i velfærden ikke er vejen
frem, men at der i stedet skal investeres i velfærd?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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